
 

 

Kommende møder: Bestyrelsesmedlemmer 

2023:  5/12 – kort møde og bagefter på Hotellet. 

2024: 23/1; 5/3; 23/4; 28/5 

 

Jes, Niels-Peter, Sarah, Elisabeth, Karen, Karina, Louise Heinze, 
Louise Høgh, Karen, Kristian, Anne-Mette, Laura, Lucas, 
Lennart, Gitte, Dorthe 15 personer 
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Tirsdag  
31. oktober 2023 

Kl. 17-20 
 

 

 

 

 

 

 

AFBUD: Louise Heinze, Irene, Anne-Mette, Niels-Peter, Karen 

 

FRAVÆRENDE:  

 

 Opfølgning fra sidste møde  

   

1.  Kort nyt: (17.20-17.40) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  
 

a)  Der var dialogmøde i tirsdags omkring budget 2024. se 
andet sted i referatet. 
Dejligt med mange gode respons vedr. den nye viceleder og 
ledelsen generelt. 
b) Irene ønsker at udtræde af bestyrelsen. Dette er taget til 
efterretning. 1. suppleant Louise Høgh indtræder i stedet. 
Alle lamper på skolen er i gang med at blive udskiftet. Vi 
forventer at de er færdige omkring vinterferien. 

• Der er dd kommet en korrektion vedr. gratis busruter – 
se bilag  

• Film – Der er blevet lavet en film om skolen, som pt er 
i støbeskeen – Det er vigtigt at få det mangfoldige ind 
over.  

• I kommunens buget er afsat 6 mill til Farsø 
udviklingsråd, til bymidten, samt udvikling af ”den røde 
tråd” Der vil blive tre oplevelsesrum på vejen fra 
busstationen til hallen.  

c)  
d) På Skaterbanen er der nogle plader/rør – bliver der ryddet 
op på det? Ja, firmaet er i gang med at reparere de mangler 
der er.  
Der er ønske om flere fodboldbaner – er det muligt at få en 
plan/oversigt om hvor og hvornår. 
Varm/lun cacao i boden, i den kolde tid. Dorthe spørger Kitty 
Er det muligt at få centrale køleskabe.  
Spil mm til inden dørs leg i frikvartererne, evt til lån i 
mediateket. 
Mellemtrinnet ønsker puder, som de kan sidde med på gulvet 
og stole. 
Må vi bruge de 10.000 kr elevrådet til at tage på en fælles tur, 
evt tage ud og få noget at spise, valg af formand, 
næstformand. 
e)  

2 Økonomi 17.40-18.00 Lennart gennemgik budget 2024 for B&U samt skolens egen 
økonomi. Pt har vi brugt 88,1 % af vores budget, så det 
balancere fint. Det kunne være ønskeligt med et råderum, men 
det er der ikke pt. 

3 Princip for inddragelse af flerkulturelle 
forældre i skolens liv. 18.00-18.20 
 

Der er lavet et udkast til et princip for inddragelse af 
flerkulturelle forældre i skolens liv.  
Kan man efterspørge om der er forældre der kunne tænke sig 
at være mentorforældre, så forældre fra modtagerklassen 
bliver inviteret med til forældre arrangementet.  
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Det kan også være interesseorganisationer fx flygtningevenner 
ol.  
Modtager klasserne deltager i ”International dag” i Farsø 
Hallen den 16/11 2023, som er åbent for alle. 
Princippet blev godkendt.  

4. Telefon ure – jvf princip om mobil fri 
skole.  
Hvordan forholder vi os? Skal der en rettelse 
i princippet? 18.20-18.35 

Tages på som punkt på næste møde.  

5. Norges tur 18.35-18.55 Lennart fortalte om en tur der har været for alle skoleledere i 
VHK og nøglepersoner fra forvaltningen.  
I Lillehammer inkludere de alle elever. Man går i skole mellem 
18-22 timer i gennemsnit. Der er ikke frit skolevalg i 
Lillehammer. Man går i sin distriktsskole.  
Man skaber mulighederne i fællesskabet, så alle elever kan 
tilknytte sig og blive inkluderet. Det de så, det virkede. Dog er 
det kun Lillehammer der kører denne model. Det er den 
voksne der har ansvaret for at alle elever kan tilkoble sig til 
fællesskabet.  

6. Proces for K- klasserne og proces for 
Ullits (18.55-19.10) 

Ullits:  
Det ser ud til, at Ullits opstarter en friskole. Vi køre den proces 
som vi hidtil har gjort i fht kommende 7. årgang. Samtidig bliver 
kommende 0. årgang inviteret til Mini SFO møde, åbent hus 
dage og besøgsrunder i Kometen mm.  
 K-klasserne:  
Vi forventer at det hele står færdig den 20/5 2024.  
Vi mødes med Inger fra Ranum, hver tirsdag. 
Der er fortsat gang i arbejdsgruppen fra Ranum skole.  
Vi deltager i forældremøde den 28/11 i Ranum 
Der må ikke være elever i Torvet 1 pga brandmyndighederne, 
derfor skal et af vores fysik lokaler indrettes anderledes.  
Efter jul, skal vi til at besøge hinanden på kryds og tværs. 
Der tales om i hvilket tempi vi skal flytte eleverne i.  
Der er arkitektfirma på i fht. indretningen af klasselokalerne. 

7. Eventuelt  
(19.20-19.40) 

Skoledistrikter – bliver besluttet den 7/11. Vi har ønsket at få 
Hyllebjerg med.  
Der er biler der parkerer midt i kys og kør banen – kan vi gøre 
noget?  
Indmeldelse af fravær – har været på pædagogisk onsdag.  

8. Info fra skolebestyrelsen til forældre.  
(19.40-19.50) 

• Busruter – se bilag. 

• Vi har arbejdet med princip for inddragelse af 
flerkulturelle forældre i skolens liv 

• Invitation til international dag i Hallen den 16/11 kl 16-
19.00. 

9.  Punkter til næste møde (19.51-19.55) Rundvisning på skole/K-klassen – julefrokost på Hotellet   
 
Januar mødet: Telefon ure – jvf princip om mobilfri skole. 
 

 

 

 

 

Vi begynder med at spise sammen! 

  


